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Initiativärende – Konsekvensanalys av hur 

hemtagningar påverkar bland annat 

förebyggande insatser mot gängkriminalitet? 
 

I de ekonomiska rapporterna som presenteras för nämnden framgår att kostnaderna för 

placeringar ökar. Vi har, bland annat, svårigheter att få nya familjehem vilket leder till dyra 

placeringar. Vi har samtidigt, i enlighet med Samverkan för Gävles besparingar, påbörjat 

planeringen för hemtagningar som kommer att ytterligare belasta både öppenvårdsenheterna 

och förebyggandeenheterna. Samtidigt rapporterar dessa enheter att de har svårt att rekrytera 

personal som de är i behov av, de har flertalet vakanser.  

Vi har inte fått någon konsekvensanalys. Ger förstärkta familjehem en bättre vård och bättre 

resultat för placerade ungdomar? Vad innebär det för öppenvård och förbyggandeenheter när 

vi gör hemtagningar? Hur kommer arbetsmiljön att påverkas för befintliga anställda på dessa 

enheter? Hur påverkar dessa hemtagningar förebyggande insatser mot gängkriminalitet?  

 

Med anledning av ovanstående yrkar vi på: 

att:  Sektor Välfärd redovisar en konsekvensanalys av Samverkan för Gävles besparingar 

bland annat gällande hemtagning av placeringar och den belastning på öppenvården 

och förebyggandearbetet som följer.  
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